
Protokół

 z  posiedzenia  XII Sesji  Rady Gminy

w  dniu  25 listopada  2011 roku

Posiedzenie XII  Sesji Rady Gminy  otworzył Przewodniczący  Pan Dariusz Mądrecki.

Przewodniczący  Rady  Gminy  przywitał  przybyłych  na  sesję Radnych,  Wójta  Gminy,

Sekretarza Gminy,  Dyrektorów Szkół Gminy Świerzno, Kierowników Jednostek

Organizacyjnych Urzędu Gminy, Sołtysów Sołectw Gminy Świerzno i mieszkańców Gminy

Świerzno. Nastąpiło stwierdzenie quorum na 15 osobowy skład Rady w posiedzeniu

uczestniczy 14 radnych. Nieobecny Bartłomiej Bąk i nieobecność usprawiedliwiona.  Lista

obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek XII  Sesji Rady Gminy:

1. Sprawy regulaminowe:

a. otwarcie posiedzenia,

b. stwierdzenie quorum,

c. przyjęcie protokołu z posiedzenia XI  Sesji Rady Gminy Świerzno.

2. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:

a. określenia wysokości stawek podatku od środków  transportowych,

b. zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania

ścieków  na rok 2012,

c. zmian w budżecie Gminy Świerzno na rok 2011,

d. wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości,

e. wyrażenia zgody na zniesienie współwłasności nieruchomości zabudowanej,

f. wyrażenia zgody na zniesienie współwłasności nieruchomości zabudowanej,

g. skargi na czynności Wójta Gminy,

h. przystąpienia do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy, obręb

Świerzno.

4. Wolne wnioski.

5. Zakończenie posiedzenia XII Sesji Rady Gminy Świerzno.

Przewodniczący Rady Gminy – czy są jakieś uwagi do przedstawionego porządku

posiedzenia  XII Sesji Rady Gminy. Nie widzę.

Porządek XII Sesji został przejęty przez Radnych 14 głosami za, na 14 radnych obecnych na

sali (zał. nr 2).
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Ad.1.c. przyjęcie protokołu z posiedzenia XII Sesji Rady Gminy Świerzno.

Przewodniczący Rady Gminy – protokół był do wglądu w biurze Rady, jak również został

podany do publicznej wiadomości na stronie Urzędu Gminy, czy są jakieś uwagi co do

protokołu z posiedzenia XI Sesji Rady Gminy. Nie widzę.

Wobec tego kto z Państwa jest za przyjęciem protokołu z XI posiedzenia Rady Gminy bez

odczytania.

W wyniku głosowania protokół z posiedzenia  XI Sesji Rady Gminy został przyjęty 14

głosami za, na 14 radnych obecnych na sali bez odczytania.

2. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami.

Przewodniczący Rady Gminy -  udzielam głosu  Wójtowi Gminy.

Informację z działalności między sesjami przedstawił Wójt Gminy Pan Krzysztof Atras –

powiedział między innymi: sprawy organizacyjne – trwają szkolenia pracowników Urzędu

Gminy związane z programem  pt. Skuteczny samorząd – usprawnienie działania. Obecne

szkolenia związane są  z kodeksem postępowania administracyjnego.

Jeżeli chodzi o inwestycje: trwa budowa kanalizacji, przepompowni i oczyszczalni

w miejscowości  Trzebieradz, remont drogi Gostyniec  - Redliny, trwają prace nad

dokumentacją do projektu na modernizacja i remont oczyszczalni ścieków w Stuchowie

i Margowie. Odbywa się sukcesywne usuwane drzew z cmentarzy komunalnych. W

Chominie usunęliśmy 11 sztuk a w Krzepocinie 8 sztuk. Trwa remont komina na budynku

gminnym, gdzie znajduje się świetlica i biblioteka gminna.

Przystąpiliśmy do procedury przejęcia działki na której znajduje się cmentarz Komunalny

w Świerznie. Stosowny projekt uchwały jest między innymi tematem tego posiedzenia.

Przystąpiliśmy do procedury zamiany działki w Krzemykowie. Jest to działka  gminna

niezabudowana. Działka natomiast jaką chcemy przejąć w zamian jest działką zabudowaną

położoną w Ciesławiu  i jest własnością Pana Siomki. Jeżeli ta działka w Krzemykowie, która

jest własnością  gminy okaże się tańsza  różnicy nie dopłacamy. Działka  w Ciesławiu jest

nieruchomością zabudowaną, a są to pomieszczenia po byłym klubie i to chcemy  przejąć

z przeznaczeniem na świetlicę wiejską.

Przystąpiliśmy do procedury zniesienia współwłasności nieruchomości zabudowanych

w Jatkach  i w Chominie – projekty uchwał są przygotowane na posiedzenie dzisiejszej Sesji.

Wójt wydał następujące Zarządzenia:

1. SK.0050. 64.2011  w sprawie wysokości miesięcznych stawek opłat z tytułu umieszczania

reklam na nieruchomościach stanowiących własność gminy.



3.

2. SK.0050. 65. 2011  w sprawie  wdrożenia do praktyki „Księga  Jakości SZJ” i obowiązku

jej stosowania w Urzędzie Gminy.

3. SK. 0050. 66. 2011 w sprawie  zmainy w planach finansowych  jednostek organizacyjnych

Gminy  na podstawie uchwały Nr XI/64/2011 Rady Gminy Świerzno z dnia 28. 10. 2011 r.

w sprawie zmian w budżecie Gminy Świerzno na rok 2011,

4. SK.0050. 67. 2011 w sprawie zmian w budżecie Gminy Świerzno na rok 2011 oraz zmian

planów finansowych jednostek organizacyjnych Gminy,

5. SK.0050.68.2011 w sprawie zmian w budżecie Gminy Świerzno na rok 2011 oraz zmian

planów finansowych jednostek organizacyjnych Gminy,

6. SK.0050.69.2011 w sprawie zmian w budżecie Gminy Świerzno na rok 2011 oraz zmian

planów finansowych jednostek organizacyjnych Gminy,

7. SK.0050.70.2011 w sprawie powołania  Gminnego Zespołu Zarządzania Kryzysowego,

8. SK.0050.71.2011 w sprawie zmian w budżecie Gminy Świerzno na rok 2011 oraz zmian

planów finansowych jednostek organizacyjnych Gminy,

9. SK.0050.72.2011 w sprawie zmian w budżecie Gminy Świerzno na rok 2011 oraz zmian

planów finansowych jednostek organizacyjnych Gminy.

Po przedstawieniu informacji z działalności między sesjami  Wójt poprosił o zapytania

w wolnych wnioskach.

Ad. 3. Podjęcie uchwał w sprawie:

a. określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych:

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Dariusz Mądrecki.

Przewodniczący Rady Gminy – projekt tej uchwały był analizowany na posiedzeniach

Komisji Stałych Rady Gminy, Czy są jeszcze zapytania lub uwagi co do przedstawionego

projektu. Nie widzę.

W wyniku głosowania Uchwała Nr XII/66/2011 Rady Gminy Świerzno w sprawie określenia

wysokości stawek podatku od środków transportowych została przyjęta 14  głosami za, na 14

radnych obecnych na sali (zał. nr 3).

b. zatwierdzenia  taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego

odprowadzania ścieków na rok 2012:

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.

Uwag co do przedstawionego projektu nie wniesiono.
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W wyniku głosowania Uchwała Nr XII/67/2011 Rady Gminy Świerzno w sprawie

zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania

ścieków na rok 2012 została przyjęta 14 głosami za, na 14 radnych obecnych na sali (zał. nr

4).

c. zmian w budżecie Gminy Świerzno na rok 2011:

Projekt przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.

Uwag co do przedstawionego projektu nie wniesiono. Projekt uchwały był również

analizowany na posiedzeniach Komisji Stałych Rady Gminy.

W wyniku głosowania  Uchwała Nr XII/68/2011 w sprawie zmian w budżecie Gminy

Świerzno na rok 2011 została przyjęta  14 głosami za,  na 14 radnych obecnych na sali (zał. nr

5).

d.   wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości:

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy – przedstawiony projekt uchwały był analizowany przez

Komisje Stałe  Rady Gminy. Czy są jeszcze jakieś uwagi co do przedstawionego projektu

uchwały? Nie widzę

W wyniku głosowania  Uchwała Nr XII/69/2011 Rady Gminy Świerzno w sprawie wyrażenia

zgody na zamianę nieruchomości została przyjęta 14 głosami za,  na 14 radnych  obecnych na

sali  (zał. nr 6).

e. wyrażenia zgody na zniesienie współwłasności nieruchomości zabudowanej:

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.

Uwag co do przedstawionego  projektu nie wniesiono.

W wyniku głosowania Uchwała Nr XII/70/2011 w sprawie wyrażenia zgody na zniesienie

współwłasności nieruchomości zabudowanej została przyjęta 14 głosami za, na 14 radnych

obecnych na sali (zał. nr 7).

f. wyrażenia zgody na zniesienie współwłasności nieruchomości zabudowanej:

Projekt  uchwały przedstawił  Przewodniczący Rady Gminy.

Czy są uwagi  co do przedstawionego projektu  uchwały?  Nie widzę.

W wyniku głosowania Uchwała Nr XII/71/2011 Rady Gminy Świerzno w sprawie wyrażenia

zgody na zniesienie współwłasności nieruchomości zabudowanej została przyjęta 14 głosami

za na 14 Radnych obecnych na sali (zał. nr 8).
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g. skargi na czynności Wójta Gminy:

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy – projekt tej uchwały był analizowany na posiedzeniach

Komisji Stałych Rady Gminy, sprawa skargi była dokładnie analizowana jak i dokumenty jej

towarzyszące, przez członków Komisji, czy są jakieś uwagi do przedstawionego projektu. Nie

widzę.

W wyniku głosowania  Uchwała  Nr XII/72/2011 Rady Gminy Świerzno w sprawie skargi na

czynności Wójta Gminy została  przyjęta 14 głosami za, na 14 radnych obecnych na sali (zał.

nr 9).

h. przystąpienia do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy, obręb

Świerzno:

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Dariusz Mądrecki.

Uwag do przedstawionego projektu nie wniesiono.

W wyniku głosowania  Uchwała Nr  XII/73/2011 Rady Gminy Świerzno w sprawie

przystąpienia do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy, obręb

Świerzno została przyjęta 14 głosami za, na 14 Radnych obecnych na sali (zał. nr 10).

Ad. 4. Wolne wnioski

p. Chojnacki – mieszkaniec Stuchowa – sprawa dotyczy abonamentu za odczyt stanu licznika

na wodę. Odczyt robiony jest co dwa miesiące a abonament płacimy co miesiąc. Dlaczego?

Wójt  Gminy –  z  prądem jest  taka  sama sytuacja,  odczyt  jest  co  dwa miesiące  a  abonament

płacimy za każdy miesiąc.

p. Kaproń – mieszkaniec Kępicy -   kiedy będzie świeciła lampa przy przystanku?

Wójt Gminy – sprawę lampy przy przystanku w Kępicy przeanalizujemy.

p. Kaproń -  sprawa naprawy poboczy, dlaczego gminę to nie interesuje?

Wójt Gminy – ja powiedziałem, że gmina nie ma środków a nie że gminę to nie interesuje.

p. Kaproń – kiedy będzie wyremontowany przystanek w Kępicy.

Wójt Gminy – nikt nie powiedział, że będą wyremontowane wszystkie przystanki  na terenie

Gminy, mówione było, że remontujemy przystanki.

Przewodniczący Rady Gminy – co sesję podnosi Pan te same sprawy, proszę zwrócić się na

piśmie i wówczas Wójt na wszystkie sprawy Pana nurtujące odpowie  na piśmie.

p. Michel – sprawa oczyszczalni biologicznych, jest możliwość otrzymania dofinansowania.
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Wójt Gminy – poszły pisma do mieszkańców niektórych miejscowości, na początek tych

gdzie woda była niezdatna do picia o stanie szamb i potwierdzenia wywozu przez firmy do

tego uprawnione. Takie pisma będą  wysyłane sukcesywnie. Zrobimy nabór chętnych na takie

oczyszczalnie przydomowe. Gmina w tej kwestii jest beneficjentem i gmina wybierze

wykonawcę tych oczyszczalni. Taka sama sytuacja będzie z eternitem. Gmina może dostać

umarzalny kredyt jeżeli chodzi o oczyszczalnie. Ogłoszenie w tej sprawie  będzie

w Internecie.

Pan Pawlicki – mieszkaniec Świerzna – kto jest odpowiedzialny za porządek w Świerznie

i koszenie trawy?

Wójt Gminy -  akcja wykaszania traw jest już zakończona. Gmina odpowiada  za swoje

tereny.

Pan Pawlicki – o ile została podniesiona stawka wody i o ile wzrosła stawka za ścieki?

Przewodniczący Rady Gminy – stawki zostały te same, nic nie zostało podniesione.

p. Chojnacki Sołtys Sołectwa Stuchowo – chciałbym aby na tablicach ogłoszeń został

wywieszony wykaz dróg, które drogi są czyje.

p. Wojciechowski Sołtys Sołectwa Gostyniec – chciałbym poruszyć sprawę naprawienia

drogi, na którą złożyłem wniosek wraz z rozliczeniem kosztów.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił wniosek w powyższej sprawie. (zał. nr 11).

Pani Graczyk Sołtys Sołectwa Kaleń – była mowa, że  świetlicami zarządzają sołtysi. Dwa

tygodnie  było ogłoszenie o zorganizowaniu zabawy Andrzejkowej dla dzieci na świetlicy

w Kaleniu. Ta zabawa miała być zorganizowana  dzisiaj w godzinach popołudniowych, ale

nie będzie, bo Pani Sekretarz wynajęła świetlicę na osiemnastkę. Zresztą nie pytając nikogo

o zdanie. Kiedy zadzwoniła  Przewodnicząca do Pani Sekretarz w tej sprawie, wówczas Pani

Sekretarz powiedziała jej, że nie musi się nikomu tłumaczyć. Dzieci były zawiedzione.

Sekretarz Gminy Emilia Szczeblewska – poprosiłam Przewodniczącą o przesunięcie imprezy

Andrzejkowej dla dzieci na sobotę. Powiedziano mi, że nie ma problemu, Pani Gabrysia

Wiśniewska  zobowiązała się powiadomić rodziców o przesunięciu tej zabawy na sobotę.  W

godzinach od 1400  do 1800   chwili rozpoczęcia zabawy dla dorosłych i nikt nie miał pretensji,

prócz jednej rodziny.

p. Kluczka – monitowałem już u Wójta, że ścieki wywożone są w okolicach Świerzna

i Stuchowa.  Kiedy zostanie wyremontowany przystanek w Sulikowie?



7.

Wójt Gminy -  ten przestanek w Sulikowie niech jeszcze postoi tak rozwalony pół roku,

mieszkańcy zobaczą jak młodzież je dewastuje. W niedługim czasie zostanie  uruchomiony

nasz beczkowóz do wywożenia ścieków.

Pani Chełstowska – ja mam pytanie do Pani Krejowej. Kiedy zostaną wykupione Rybice,

mają być postawione elektrownie wiatrowe w okolicach Rybic i ludzi interesuje kiedy będą

wykupione ich domy bo Pani im to obiecała.

Pani Kreja – to nie prawda, nic takiego nikomu nie obiecałam, chodzę na spacer w stronę

Rybic i na tej drodze spotykam Panią jak Pani jedzie samochodem, kłaniam się i na tym

koniec z nikim innym się nie spotykam i nic nikomu nie obiecałam.

Przewodniczący Rady Gminy – jeszcze jakieś wolne wnioski? Nie wiedzę. Wobec

powyższego porządek obrad XII Sesji Rady Gminy  Świerzno uważam za wyczerpany

i zamykam posiedzenie. Dziękuję wszystkim.

Protokołowała: Putyrska B.


